

Seniorhuset Otterup

Brugerrådsmøde

Tirsdag den 20/6 kl.12:00 til 14:00

Mette sørger for 2 håndmadder og dækker bord. (konto kort kan hentes på kontoret)

Dagsorden:

1. Siden sidst
 - Besøg fra Mødestedet-
 - Design dit eget vægur aflyst- ingen tilmeldte
 - Rejsegilde – 160 deltager
 - Mit id med borgerservice. 66 tilmeldte. 44 deltog.
1. Kommende arrangementer
 - * Sankthans- uden bål tilmeldt 20
 - * Ude træning. - 1 tilmeldt
2. Forslag til Kunststudvalget
 - Husk at have forskellige udkast med.
Ide om maleri, men være OBS på der ikke er meget vægplads.

Ide om at få speciel lavet mobile. Må ikke være ”færdig lavet”.
Kirsten ringer og spørger om dette

Der er forslag om logo i stensulptur udenfor huset. Der fremlægges flere forskellige logoer. Der er enighed om at gå videre med denne ide.
3. Fjordens Dag
 - Hvem deltager

Marianne deltager til formøde til fjordens dag i august.

Forslag om akt er lær at hækle. Der laves en udstilling af hvad der laves i huset. Michael- Mette- Marianne- Jette (Sønderø) er under udvalg til arrangementet. Ide om at lave fjordens dag tæppe.

- Fordeling af tidspunkter

4. Status økonomi

Banko:

maj 1434 kr.

juni 1100 kr.

Bank: 16169 kr.

Bygge konto: 99843 kr.

Cafe maj 4646 kr. inkl. tøjsalg 1125 kr.

Der mangler 3 afregning fra Walthers

5. Modtaget fondsmidler

Afslag på de sidste 2 fonden spar nord og tryk fonden.

- Hvad skal der købes – Nustep, cykel, benpress. Der ventes med værksted så der kan komme penge tilbage fra fonde på motionsredskaber
- Hvem skal stå for det- Mette J arbejder videre med det.

6. Arrangementer / blad

Åben hus 28/8 med pandekager.

Blad mangler 2 billeder men er ellers færdigt. Det sendes til udkast-korrektur læsning. Det nye navne på huset bruges i bladet.

Generalforsamling bliver i februar 2024. Der bliver enige om d. 22/2 kl 14.00 med lagkage- Dette er gratis arrangement.

7. Status på fond ansøgning – se punkt 5

Flemming og Carsten går videre med at søge andre fonde.

EU: projekt. – pkt. fra Tanja. Der opstartet et EU projekt i forhold til digitalisering. Der vil arbejdes med at øge digitalisering i hjemmepleje. Evt. ved at omlægge nogle tryghedsbesøg til online. Brugerråd forespørges om der kan være mulighed for borger til at søge teknisk hjælp i seniorhuset. Der er enighed om at der kan støttes op om dette.

Ferie afholdelse:

Der er enighed i brugerråd om at medarbejdere over sommeren må lukke kl 14 såfremt der ikke er hold eller borger i huset. Der sættes skilt op om vi er tilbage i morgen kl 8.30

8. salg af sokker-

Ideen har været hos Flemming Lassen og der er trukket af på at der kan gå 'es videre såfremt personale ikke er involveret i det. Obs der er 50.000 indtjenings grænse med mindre penge går til almen nyttigt. Enighed om at gå videre med dette men vente til Huset er oppe og kører igen efter ferien.

9. Evt.

Møde med svanekøkken d. 22/6. dagsorden er gennemgang af de valgte skabe. Flemming og Tanja kan ikke deltage. Mette J og Mette tager afsted.

Forslag af indkøb af vogn til at transport sangbøger og aktiviteter ud af huset- sammenklaplig trækvogn. Der er en i huset men der er enighed om indkøbe en mere. Prisleje omkring 400- 1000 kr. Kirsten og Marianne arbejder videre med dette.

Navne ændring skal vedtages i vedtægterne.

Løst inventar – der laves ønsker i prioriteret rækkefølge. Der efterspørges ideer.

Bla. kassemoduler til garn, gardiner hvor der sol på.

Liste skal være klar 16/8

Flemming/Tanja/Mette J gennemgår huset og laver liste der sendes ud til brugerråd til kommentar.

Ny møde dato

14/8 kl 13.00